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БТПП
БИЗНЕС, ДАНЪЦИ, ИНОВАЦИИ
РАБОТОДАТЕЛИ, ТРИСТРАННО СЪТРУДНИЧЕСТВО
ТЕМИ В РАЗВИТИЕ

БТПП - (БРОЙ НОВИНИ: 7)

Българската търговско-промишлена палата (БТПП) съвместно с посолството на Виетнам в София организира
българо-виетнамски форум за икономическо сътрудничество. Събитието ще се състои на 3 юли, четвъртък, в
сградата на БТПП от 09:30 ч., съобщиха от Палатата в последния брой на онлайн бюлетина си "Инфобизнес".
Форумът се организира по повод 75 години от установяването на дипломатическите отношения ме... 

Проведе се уебинар, организиран от Бизнес съвета към Организацията за черноморско икономическо
сътрудничество На 20 юни 2025 се проведе уебинар, посветен на темата за логистика и транспорт, организиран от
Бизнес съвета към Организацията за черноморско икономическо сътрудничество (Бизнес съвет към ОЧИС).
Събитието бе ръководено от Азербайджанската конфедерация на предприемачите, тъй като в периода... 

ТПП-Враца стартира нов международен проект за развитие на туризма в извънградските райони – Rural COOP! На
10–11 юни 2025 г. в гр. Тренто, Италия, екипът на Търговско-промишлена палата – Враца участва в откриващата
среща по проект Rural COOP, финансиран от програмата Interreg Europe. ТПП-Враца играе ключова роля в
проекта, като: � Ръководи работен пакет "Комуникация и разпространение" � Координир... 

Проект за презентиране чрез иновации на селския начин на живот и средиземноморската диета изпълнява
Търговско-промишлена палата Враца. Проектът се казва "Уникалността на Средиземноморската диета – от
териториални мрежи към клъстерна организация" и се финансира по програма Interreg Euro-MED. Освен палатата
в него участват още шест организации от Испания, Словения, Италия, Гърция и Португалия, като ... 

Заглавие: Българо-виетнамски форум за икономическо сътрудничество ще се състои в БТПП на 3 юли
Дата: 26.06.2025 12:42
Медия: Българска телеграфна агенция

Заглавие: Логистика и транспорт в Черноморския регион
Дата: 26.06.2025 08:31
Медия: Българска Търговско-Промишлена Палата

Заглавие: ТПП-Враца стартира нов международен проект за развитие на туризма
Дата: 25.06.2025 21:29
Медия: Враца Плюс

Заглавие: Проект за презентиране чрез иновации на селския начин и средиземноморската диета изпълнява
Търговско-промишлена палата във Враца
Дата: 25.06.2025 17:43
Медия: Нова Добруджанска Трибуна

Заглавие: Кметът на Самоков подписа меморандум с БТПП
Дата: 25.06.2025 17:23

https://www.bta.bg/bg/news/economy/918687-balgaro-vietnamski-forum-za-ikonomichesko-satrudnichestvo-shte-se-sastoi-v-btpp-
https://www.bcci.bg/news/21075
https://vratzaplus.com/news/17508761666594/tpp-vratsa-startira-nov-mezhdunaroden-proekt-za-razvitie-na-turizma-
https://ndt1.eu/%D0%BF%D1%80%D0%BE%D0%B5%D0%BA%D1%82-%D0%B7%D0%B0-%D0%BF%D1%80%D0%B5%D0%B7%D0%B5%D0%BD%D1%82%D0%B8%D1%80%D0%B0%D0%BD%D0%B5-%D1%87%D1%80%D0%B5%D0%B7-%D0%B8%D0%BD%D0%BE%D0%B2%D0%B0%D1%86%D0%B8%D0%B8/
https://www.actualno.com/sofia/kmetyt-na-samokov-podpisa-memorandum-s-btpp-news_2464002.html


Кметът на община Самоков, заедно с кметове от Софийска област, подписа меморандум с Българската търговско-
промишлена палата. Днес, в сградата на Българската търговско-промишлена палата (БТПП) в София, кметът на
Община Самоков инж. Ангел Джоргов, заедно с кметове от общините в Софийска област, подписа Меморандум за
сътрудничество за създаване на общност в подкрепа на развитието на безпилотни летате... 

Камарата на инсталаторите в България ще отпразнува своя 30 годишен юбилей в Камерната зала на Драматичен
театър Пловдив, ул. "Княз Александър I" 38. От 16.00 ч. на официалната церемония ще бътад връчени почетни
златни значки на КИБ. От 18.00 ч. празникът ще продължи с театралната постановка "Венецианска загадка" с
участието на Калин Врачански, Мария Сотирова, Павел Сапунджиев и Мина Каукова. Камар... 

Проект за презентиране чрез иновации на селския начин на живот и средиземноморската диета изпълнява
Търговско-промишлена палата Враца. Проектът се казва "Уникалността на Средиземноморската диета – от
териториални мрежи към клъстерна организация" и се финансира по програма Interreg Euro-MED. Освен палатата
в него участват още шест организации от Испания, Словения, Италия, Гърция и Португалия, като ... 

БИЗНЕС, ДАНЪЦИ, ИНОВАЦИИ - (БРОЙ НОВИНИ:
10)

/Поглед.инфо/ Подписани са над хиляда документа на стойност над шест трилиона рубли. Наскоро провелият се
Санктпетербургски международен икономически форум конкретно потвърди илюзорния характер на
политическите и икономически санкции на Запада срещу Русия. Както пише турският "DikGAZETEТ", "...Западът се
отдалечава, а Русия запълва празнината: на SPIEF се открива нова глобална икономическа карта. ... 

Германските компании все повече насочват своите планове за инвестиции към Индия, вместо към сегашния
фаворит Китай. Това показва съвместно проучване на компанията за одит и финансови консултации KPMG и
Германо-индийската търговска камара, предаде ДПА. 79 на сто от германските фирми възнамеряват да
инвестират в Индия до 2030 г. спрямо 53 на сто през настоящата година, отчита проучването, цитирано о... 

Иван Таков, председател на групата на "БСП за България" в Столичния общински съвет, обяви, че е постигнато
съгласие по проекта за бюджет на Столична община за 2025 г. На брифинг преди началото на днешното редовно
заседание на СОС Таков информира, че на проведено вчера извънредно заседание на комисията по бюджет и
финанси финансовата рамка е приета с почти пълно мнозинство. "Имаме 15 милиона лева, ... 

Медия: Actualno.com

Заглавие: В Пловдив Камарата на инсталаторите раздава почетни значки за своя 30-годишен юбилей
Дата: 25.06.2025 17:35
Медия: Пловдив Прес

Заглавие: Проект за презентиране чрез иновации на селския начин и средиземноморската диета изпълнява
Търговско-промишлена палата във Враца
Дата: 25.06.2025 17:10
Медия: Българска телеграфна агенция

Заглавие: SPIEF-2025 създава нова глобална икономическа карта
Дата: 26.06.2025 06:37
Медия: Поглед Инфо

Заглавие: Германските компании пренасочват инвестициите от Китай в Индия
Дата: 25.06.2025 15:24
Медия: Actualno.com

Заглавие: Постигнато съгласие по проектобюджета на София за 2025 г.
Дата: 26.06.2025 11:03
Медия: News.bg

Заглавие: Зелените пари падат към всичките си основни конкуренти, еврото надхвърли 1.17 долара

https://www.plovdiv-press.bg/2025/06/25/%D0%B2-%D0%BF%D0%BB%D0%BE%D0%B2%D0%B4%D0%B8%D0%B2-%D0%BA%D0%B0%D0%BC%D0%B0%D1%80%D0%B0%D1%82%D0%B0-%D0%BD%D0%B0-%D0%B8%D0%BD%D1%81%D1%82%D0%B0%D0%BB%D0%B0%D1%82%D0%BE%D1%80%D0%B8%D1%82%D0%B5-%D1%80/476916/
https://www.bta.bg/bg/news/bulgaria/918107-proekt-za-prezentirane-chrez-inovatsii-na-selskiya-nachin-i-sredizemnomorskata-d
https://pogled.info/svetoven/SPIEF-2025-sazdava-nova-globalna-ikonomicheska-karta.182915
https://www.actualno.com/economy/germanskite-kompanii-prenasochvat-investiciite-ot-kitaj-v-indija-news_2463905.html
https://news.bg/politics/postignato-saglasie-po-proektobyudzheta-na-sofiya-za-2025-g.html
https://banker.bg/2025/06/26/zelenite-pari-padat-kam-vsichki-konkurenti/


Зелените пари отслабнаха към всичките си основни търговски валутни конкуренти на 26 юни заради нарастващата
тревога за бъдещата независимост на Федералния резерв, която подкопава доверието в стабилността на
паричната политика на страната. Сривът на долара се задълбочи след репортаж на "Уолстрийт джърнъл", че
американският президент Доналд Тръмп обмисля идеята да избере и обяви наследника на шефа н... 

Община Русе и РТИК стартираха съвместен процес по кандидатстване за индустриален парк с цел привличане на
инвестиции и достъп до европейско финансиране Процесът по регистрация на Индустриалната зона в Русе като
официален индустриален парк по силата на Закона за индустриалните паркове беше стартиран на 25 юни 2025
година. Това стана по време на среща в Зала 1 на Областна администрация – Русе, в коя... 

Главните изпълнителен и търговски директор на "Електрохолд България" обърнаха внимание, че старите модели
на функциониране на мрежата и пазара вече не са адекватни на новите реалностиНавлизането на
възобновяемите енергийни източници (ВЕИ) и децентрализацията на производството изискват фундаментална
промяна в енергийната система, защото старите модели на функциониране на мрежата и пазара вече не са... 

България и Япония ще задълбочат сътрудничеството си в сферите на енергетиката, цифровите технологии и
инвестициите. Това стана ясно вчера по време на двустранния бизнес форум "Инфраструктура, енергетика и
дигитализация", който се проведе в Grand Hotel Sofia. Събитието беше организирано от Изпълнителната агенция
за насърчаване на малките и средните предприятия (ИАНМСП) в партньорство с Посолството ... 

С подписването на ключови документи за инвестиционно сътрудничество и енергийна трансформация, България и
Япония отварят нова страница в икономическите си отношения Япония и България си подават ръка в момент на
глобални трансформации – технологични, енергийни и индустриални. Проведеният в София бизнес форум
"Инфраструктура, енергетика и дигитализация" не просто очерта актуалните теми на сътрудниче... 

18.7 млн. швейцарски франка ще инвестират България и Швейцария в по-добро качество на въздуха и подкрепа за
управление на миграцията18.7 млн. швейцарски франка ще инвестират България и Швейцария в по-добро
качество на въздуха и подкрепа за управление на миграцията. Това стана ясно при подписването на седмото и
осмото споразумение от Швейцарско-българската програма за сътрудничество. По време на ц... 

Дата: 26.06.2025 10:26
Медия: Банкеръ

Заглавие: Русе прави крачка към официална регистрация на индустриалната си зона като индустриален парк
Дата: 26.06.2025 09:43
Медия: Dunavmost

Заглавие: Навлизането на ВЕИ и децентрализацията на производството изискват голяма промяна в енергийната
система
Дата: 26.06.2025 09:15
Медия: Бизнес Дир.бг

Заглавие: България и Япония задълбочават партньорството си в енергетиката и дигитализацията
Дата: 26.06.2025 09:04
Медия: Енергетика България

Заглавие: Япония гледа към България като дигитален и енергиен партньор
Дата: 26.06.2025 11:08
Медия: Invest in Bulgaria

Заглавие: 18.7 млн. швейцарски франка влагат България и Швейцария в по-добро качество на въздуха
Дата: 26.06.2025 07:07
Медия: Дарик Бизнес Ревю

Заглавие: За първи път в историята Сърбия отчита търговски излишък с Германия
Дата: 26.06.2025 12:29
Медия: Money.bg

https://www.dunavmost.com/novini/ruse-pravi-krachka-kam-ofitsialna-registratsiya-na-industrialnata-si-zona-kato-industrialen-park
https://business.dir.bg/kompanii/navlizaneto-na-vei-i-detsentralizatsiyata-na-proizvodstvoto-iziskvat-golyama-promyana-v-energiynata-sistema
https://powerindustry-bulgaria.com/article/3944-balgariia-i-iaponiia-zadalbochavat-partniorstvoto-si-v-energetikata-i-digitalizaciiata
https://invest-in-bulgaria.com/business/japan-bulgaria-digitalen-partnior/
https://dbr.bg/18-7-mln-shveicarski-franka-vlagat-balgaria-i-shveicaria-v-po-dobro-kachestvo-na-vazduha
https://money.bg/finance/za-parvi-pat-v-istoriyata-sarbiya-otchita-targovski-izlishak-s-germaniya.html


Търговията между Сърбия и Германия продължава да расте въпреки глобалните предизвикателства, според
последното проучване на Германо-сръбската търговска камара (AHK), цитирано от eKapija. Данните показват, че
за първи път през последните 20 години, откакто се провежда изследването, Сърбия е имала търговски излишък с
Германия през 2024 година. "Търговията между Сърбия и Германия е възлизала на 9 мил... 

РАБОТОДАТЕЛИ, ТРИСТРАННО
СЪТРУДНИЧЕСТВО - (БРОЙ НОВИНИ: 10)

България продължава да се сблъсква с вече хроничен недостиг на работна сила. Страната ни от дълго време
поддържа едно от най-ниските нива на безработица в Европейския съюз. Макар това да е като цяло положителен
знак за функционирането на пазара на труда, обратната му страна е невъзможността да бъдат запълнени
заявените от работодателите свободни работни места. По данни на Агенцията по заетостта от... 

Сръбският бизнесмен и основател на "Юнайтед груп" Драган Шолак заведе в сряда дело срещу собствената си
компания и поиска тя да бъде разследвана заради "сериозна управленска криза", съобщи сръбската телевизия
N1, като цитира прессъобщение от офиса на Шолак. "Юнайтед груп" е собственик на ключови медии и телекоми на
Балканите – включително на медийната компания "Нова Броудкастинг Груп" и на мобилни... 

Благосъстоянието на 3 хил. милиардери е нараснало с 6,5 трлн. от 2015 г. насам и е равно на 14,6% от световния
БВП, изчислява OxfamНай-богатият 1% от хората в света е увеличил богатството си с над 33,9 трилиона долара в
реално изражение от 2015 г. насам, показва нов доклад на международната неправителствена организация
Oxfam. Това е повече от достатъчно, за да се премахне годишната световна беднос... 

Служители на столичния градски транспорт излязоха на нов протест с настояване за увеличение на заплатите.
Недоволството им е породено от забавянето на обещаните допълнителни 300 лева към възнагражденията, които
са блокирани до приемането на бюджета на София. Днес предстои ключово заседание на Столичния общински
съвет, от което зависи дали ще има пари и ще бъде ли избегната стачката. Снимка: Георги... 

Здравноосигурителната система в България претърпява значителна трансформация след 1998 г., преминавайки
от централизиран държавен модел, известен като системата "Семашко", към модел на задължително здравно
осигуряване. Тази реформа, стартира с приемането на Закона за здравното осигуряване от 1998 г. и създаването
на Националната здравноосигурителна каса (НЗОК) през 1999 г. Общото възприятие обаче ... 

Заглавие: Чуждестранните работници у нас: плюсове и минуси
Дата: 26.06.2025 09:02
Медия: Kmeta.bg

Заглавие: "Управленска криза". Драган Шолак съди компанията собственик на Нова телевизия и "Виваком",
която преди ръководеше
Дата: 26.06.2025 09:08
Медия: Свободна Европа

Заглавие: Най-богатият 1% от хората е увеличил състоянието си с 34 трлн. долара за 10 години
Дата: 26.06.2025 10:45
Медия: Инвестор.БГ

Заглавие: Карлос Контрера: Днес ще има две решения – за бюджета и за увеличението с 300 лева
Дата: 26.06.2025 09:28
Медия: Нова телевизия

Заглавие: Почти всеки пети е с прекъснати здравноосигурителни права
Дата: 26.06.2025 11:05
Медия: Право&Здраве

Заглавие: Дуалното обучение учи децата да обичат и уважават труда
Дата: 26.06.2025 09:00

https://kmeta.bg/%D1%87%D1%83%D0%B6%D0%B4%D0%B5%D1%81%D1%82%D1%80%D0%B0%D0%BD%D0%BD%D0%B8%D1%82%D0%B5-%D1%80%D0%B0%D0%B1%D0%BE%D1%82%D0%BD%D0%B8%D1%86%D0%B8-%D1%83-%D0%BD%D0%B0%D1%81-%D0%BF%D0%BB%D1%8E%D1%81%D0%BE/
https://www.svobodnaevropa.bg/a/dragan-sholak-razsledvane-yunayted-nova-vivakom/33455273.html
https://www.investor.bg/a/554-lifestyle/415437-nay-bogatiyat-1-ot-horata-e-uvelichil-sastoyanieto-si-s-34-trln-dolara-za-10-godini
https://nova.bg/news/view/2025/06/26/502193/%D0%BA%D0%B0%D1%80%D0%BB%D0%BE%D1%81-%D0%BA%D0%BE%D0%BD%D1%82%D1%80%D0%B5%D1%80%D0%B0-%D0%B4%D0%BD%D0%B5%D1%81-%D1%89%D0%B5-%D0%B8%D0%BC%D0%B0-%D0%B4%D0%B2%D0%B5-%D1%80%D0%B5%D1%88%D0%B5%D0%BD%D0%B8%D1%8F-%D0%B7%D0%B0-%D0%B1%D1%8E%D0%B4%D0%B6%D0%B5%D1%82%D0%B0-%D0%B8-%D0%B7%D0%B0-%D1%83%D0%B2%D0%B5%D0%BB%D0%B8%D1%87%D0%B5%D0%BD%D0%B8%D0%B5%D1%82%D0%BE-%D1%81-300-%D0%BB%D0%B5%D0%B2%D0%B0/
https://www.czpz.org/komentari/politics/pocti-vseki-peti-e-s-prek-snati-zdravnoosiguritelni-prava
https://www.mediapool.bg/dualnoto-obuchenie-uchi-detsata-da-obichat-i-uvazhavat-truda-news372616.html


Много компании са идвали да проучват опита ни на инициатори на първата програма за дуално обучение, казва
инж. Николай Пелтеков, директор на "Асарел-Медет" АД Предлагаме на учениците възможността да се учат не от
закостенял учебник, а от най-модерната техника от водещи световни производители, разказва директорът на
"Асарел Медет Николай Пелтеков за дуолното обучение, подкрепяно от компанията. Ос... 

На 25 юни г-жа Диана Йорданова – зам.-председател на Комисията за финансов надзор (КФН), ръководещ
управление "Осигурителен надзор", участва в конференция на тема "Промени в пенсионния модел в България,
организирана от българската Chartered Financial Analyst (CFA) асоциация. В събитието участие взеха още г-н
Владислав Горанов – бивш министър на финансите, г-жа Весела Караиванова – подуправител на ... 

Въпреки засиления и системен контрол, който осъществява Инспекцията по труда, строителният сектор
продължава да е един от най-рисковите по отношение на трудовия травматизъм, съобщават от Изпълнителна
агенция "Главна инспекция по труда" (ИА ГИТ), след приключването на втората извънредна кампания в сектора.
Най-честите констатирани нарушения са свързани с необезопасяването на строителните обекти, в... 

Наполовина ще бъдат намалени таксите на частните пенсионни компании, в които се осигуряват за втора пенсия
родените след 1959 г. българи. Това съобщи зам.-председателят на Комисията за финансов надзор Диана
Йорданова на дискусия за промени в пенсионния модел в България, организирана от Николай Василев. "Много
пъти сме коментирали, че таксите са високи, което намалява натрупаните средства в партиди... 

Хората не бива да се страхуват от ощетяване нито от надграждането с мултифондовете, нито от въвеждането на
еврото Пенсионните дружества са стабилни и надеждно управляват над 27 млрд.лв. лични спестявания за втора
пенсия на над 5 милиона осигурени лица. Гражданите трябва да са спокойни, че партидите им са на сигурно място
и не бива да се боят от ощетяване нито от важната реформа с мултифондовете, н... 

ТЕМИ В РАЗВИТИЕ - (БРОЙ НОВИНИ: 11)

Подписани са над хиляда документа на стойност над шест трилиона рубли. Наскоро провелият се
Санктпетербургски международен икономически форум конкретно потвърди илюзорния характер на
политическите и икономически санкции на Запада срещу Русия. Както пише турският "DikGAZETEТ", "...Западът се
отдалечава, а Русия запълва празнината: на SPIEF се открива нова глобална икономическа карта. Събитието се
п... 

Медия: Mediapool.bg

Заглавие: Комисията за финансов надзор с участие в конференцията "Промени в пенсионния модел в
България"
Дата: 26.06.2025 11:41
Медия: Комисия за финансов надзор

Заглавие: Инспекцията по труда: Строителният сектор остава сред най-рисковите
Дата: 26.06.2025 12:32
Медия: 24 часа Пловдив

Заглавие: Наполовина ще паднат таксите за втората пенсия
Дата: 26.06.2025 12:15
Медия: Vratsa GUIDE

Заглавие: Милтенова: Пенсионните дружества надеждно управляват 27 млрд.лв. лични спестявания за втора
пенсия на 5 млн. българи
Дата: 26.06.2025 12:26
Медия: Българска телеграфна агенция

Заглавие: SPIEF-2025 създава нова глобална икономическа карта
Дата: 26.06.2025 08:52
Медия: Класа

https://www.fsc.bg/komisiyata-za-finansov-nadzor-s-uchastie-v-konferencziyata-promeni-v-pensionniya-model-v-balgariya/
https://www.24plovdiv.bg/novini/article/20792180
https://vratsa.eu/news/17509293082918/napolovina-shte-padnat-taksite-za-vtorata-pensiya
https://www.bta.bg/bg/news/bulgaria/oficial-messages/918673-miltenova-pensionnite-druzhestva-nadezhdno-upravlyavat-27-mlrd-lv-lichni-spest
http://www.classa.bg/%D1%81%D0%B2%D1%8F%D1%82/item/558335-spief-2025-%D1%81%D1%8A%D0%B7%D0%B4%D0%B0%D0%B2%D0%B0-%D0%BD%D0%BE%D0%B2%D0%B0-%D0%B3%D0%BB%D0%BE%D0%B1%D0%B0%D0%BB%D0%BD%D0%B0-%D0%B8%D0%BA%D0%BE%D0%BD%D0%BE%D0%BC%D0%B8%D1%87%D0%B5%D1%81%D0%BA%D0%B0-%D0%BA%D0%B0%D1%80%D1%82%D0%B0


Нюзлетърът за абонати на "Капитал", който събира всички важни новини на едно мястоТова е нюзлетърът "Бизнес
закуска", който абонатите на "Капитал" получават всяка сутрин в електронните си пощи. В него дежурният редактор
събира всичко важно, така че с един поглед да сте наясно какво се случва. Може да се абонирате за него оттук.
Оставката на основателя и съпредседател на "Продължаваме промяната" К... 

Основателят на United Group Драган Шолак поиска в сряда от Холандската търговска камара на Апелативния съд в
Амстердам да започне разследване на "сериозна управленска криза" в компанията, която той основа преди 25
години, се казва в прессъобщение от неговия офис, цитирано от хърватската N1. Преди по-малко от десетина дни
стана ясно, че основателят на United Group Драган Шолак вече не е част от опе... 

Председателят на Комисията за защита на конкуренцията (КЗК) Росен Карадимов заяви в интервю за БНТ, че
"положението на пазара е борсова политика" и "какво общо има КЗК с укриване на данъци?" – с което прехвърли
фокуса към други институции във връзка с обвиненията срещу Христо Ковачки и т.нар. холдинг "Орион". Карадимов
подчерта, че ако става дума за манипулации на цените на електроенергията на Бъл... 

"Какво общо има КЗК с укриване на данъци? Положението на пазара е борсова политика" - с тези думи пред БНТ
председателят на Комисията за защита на конкуренцията (КЗК) Росен Карадимов сякаш прехвърли топката за
Христо Ковачки и т.нар. холдинг "Орион", с обяснение, че ако става въпрос за манипулации на цената на тока през
Българската свободна енергийна борса, това не е отговорност на КЗК - Още: Разк... 

Центърът за иновации в отбраната ще се фокусира върху безпилотните летателни апарати и други средства,
свързани с националната сигурност. Това посочва в писмен отговор до народен представител министърът на
отбраната Атанас Запрянов. Тестване на авангардни технологии и разработване на прототипи с фокус върху
дронове и отбранителните системи ще е сред целите на новата структура, обяснява министър За... 

Дело на българския офис на европейската прокуратура (ЕППО), свързано с измама с машини за Африка, рухна в
съда. Подсъдимата бизнесдама е оправдана, се вижда от електронното деловодство на Софийския градски
съд.Миналия ноември ЕППО внесе обвинителен акт в Софийския градски съд срещу управител на българска
компания по обвинение в опит за измама, включваща проект за подкрепа на предприемачи в Африка ... 

Заглавие: Бизнес закуска: Скандалът в София свали Кирил Петков; Домакинствата вече са с повече кредити от
бизнеса
Дата: 26.06.2025 06:15
Медия: Капитал

Заглавие: "Отмъщение за неизплатени бонуси". Драган Шолак завежда дело, иска разследване за криза в
United Group
Дата: 25.06.2025 18:33
Медия: Mediapool.bg

Заглавие: Карадимов прехвърли топката за "Орион" и Ковачки към КЕВР и други институции
Дата: 26.06.2025 08:51
Медия: Телевизия Евроком

Заглавие: Ковачки и "Лукойл": Председателят на КЗК почна да говори "странно" за холдинг "Орион"
Дата: 26.06.2025 08:44
Медия: Actualno.com

Заглавие: Центърът за иновации в отбраната - с фокус върху дроновете
Дата: 26.06.2025 08:01
Медия: Българско национално радио

Заглавие: "Африканското" дело на Кьовеши в България рухна в съда
Дата: 26.06.2025 11:32
Медия: Новините под лупа

Заглавие: Получили сте заповед за изпълнение на парично задължение! Съдия в РС – Кюстендил Кр. Стоилов

https://www.capital.bg/biznes-zakuska/2025/06/26/4800464_biznes_zakuska_skandalut_v_sofiia_svali_kiril_petkov/
https://www.mediapool.bg/otmashtenie-za-neizplateni-bonusi-dragan-sholak-zavezhda-delo-iska-razsledvane-za-kriza-v-united-group-news372631.html
https://eurocom.bg/2025/06/26/karadimov-prehvarli-topkata-za-orion-i-kovachki-kam-kevr-i-drugi-institutsii/
https://www.actualno.com/economy/kovachki-i-lukojl-predsedateljat-na-kzk-pochna-da-govori-stranno-za-holding-orion-news_2464177.html
https://bnr.bg/post/102176705/centarat-za-inovacii-v-otbranata-s-fokus-varhu-dronovete
https://lupa.bg/news/quotafrikanskotoquot-delo-na-kyoveshi-v-balgariya-ruhna-v-sada_358518news.html
https://struma.bg/%D0%BF%D0%BE%D0%BB%D1%83%D1%87%D0%B8%D0%BB%D0%B8-%D1%81%D1%82%D0%B5-%D0%B7%D0%B0%D0%BF%D0%BE%D0%B2%D0%B5%D0%B4-%D0%B7%D0%B0-%D0%B8%D0%B7%D0%BF%D1%8A%D0%BB%D0%BD%D0%B5%D0%BD%D0%B8%D0%B5-%D0%BD%D0%B0/


Кристиян Стоилов е съдия в гражданското отделение на Районен съд – Кюстендил. Съдия Стоилов отговори на
няколко въпроса, касаещи разрастващия се сред обществеността проблем за задлъжнялостта на гражданите и
изясни един от най-лесните начини за издаване на изпълнително основание в полза на кредиторите –
заповедното производство, съответно какви са възможностите за защита на длъжниците в този вид съ... 

Заподозреният се укри в Турция, където беше задържан на 6 декемвриСъдът в Скопие осъди на доживотен
затвор Люпчо Палевски, Велибор Манев и Боре Видевски, Влатко Кешишев за убийството на 14-годишно момиче от
Скопие Ваня Гьорчевска и 74-годишния Панче Жежовски през ноември 2023 г., предаде БГНЕС. Александър
Гьорчевски (бащата на Ваня), който беше обвинен в съучастие, получи оправдателна присъда. Неп... 

Граждани протестираха пред сградата на президентската институция с искане държавният глава Румен Радев да
упражни правото си на помилване на бившия кмет на столичния район "Младост" Десислава Иванчева. Протестът
под надслов "Свобода за Иванчева" е организиран от сдружение БОЕЦ. Иванчева трябва да бъде пусната, първо,
защото е невинна, защото не се пречупи пред мафията, каза по време на протеста Би... 

Новите технологии позволяват на дроновете да поразяват движещи се цели или обекти на критичната
инфраструктураРуските войски започнаха да използват подобрени версии на иранските дронове "Шахед", които са
оборудвани с камери, модули за радиоуправление и елементи на изкуствен интелект, пише Associated Press,
цитирана от "Фокус". Според изданието при руснаците са постъпили на въоръжение така наречени... 

разясни какво е заповедно производство
Дата: 26.06.2025 11:21
Медия: Вестник Струма

Заглавие: Доживотен затвор за Любчо Палевски, избягал през България след убийството на момиче в Скопие
Дата: 25.06.2025 22:31
Медия: БТВ Новините

Заглавие: Граждани протестираха пред Президентството с искане за помилване на Десислава Иванчева
Дата: 25.06.2025 20:10
Медия: Утро Русе

Заглавие: Associated Press: Русия използва подобрени "Шахеди" с радиоуправление и изкуствен интелект
Дата: 26.06.2025 10:33
Медия: Епицентър

https://btvnovinite.bg/svetut/dozhivoten-zatvor-za-ljubcho-palevski-izbjagal-prez-balgarija-sled-ubijstvoto-na-momiche-v-skopie.html
https://utroruse.com/article/1128770/
https://epicenter.bg/article/Associated-Press--Rusiya-izpolzva-podobreni--quot-Shahedi-quot--s-radioupravlenie-i-izkustven-intelekt/391127/7/0
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